
Politikerinitiativ till val- och demokratinämnden från Nackalistan 

Förbättringsförslag mot bakgrund av erfarenheter från EU-valet 2019-05-26 

Det senaste EU-valet i Nacka gav glädjande nog ett högre valdeltagande än valet desförinnan, 63,7% 
mot 58%. Formerna för rösträkningen var mycket bra planerade och noggrant utförda. Det är ändå 
viktigt att dra erfarenheter av en del praktiska brister som vi som parti, funktionärer och vissa 
invånare upplevde. Nämnden har samlat in och dokumenterat synpunkter och erfarenheter av detta. 
Nackalistan vill ändå föra fram några praktiska förbättringsområden som vi vill vara säkra på inte 
upprepas till nästkommande val.  

 

Nackalistan föreslår att val- och demokratinämnden beslutar att åtgärda nedanstående punkter: 

• Tydligare skyltning av valet på samtliga ställen från långt håll så att alla invånare har lätt att 
hitta till sin vallokal 

• Bättre möjligheter på samtliga ställen för parkeringar i närheten av vallokal 
• Bättre möblering så att ingen insyn kan uppstå från t ex läktare i gymnastiksalar mm till bås 

där väljare röstar 
• Brist på eluttag i gymnastiksalar och problem som uppstod i samband med det 
• Batterier till rösträkning saknades på något/några ställen 
• Alltför låg temperatur i vissa lokaler som  gjorde att funktionärer frös. Mer värme behövs på 

några ställen. 
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